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Abstract (en)
The element (10) has a positional frame (28) made of an insulating material. The insulating material forms receptacles for a positive temperature
coefficient (PTC) heating element. The receptacles are arranged between conductor paths (34, 36). The frame has retaining bars (40) that surround
and limit the conductor paths, where the bars externally overlap the conductor paths. The bars are integrally molded to the positional frame as a
single-piece using an injection molding and are plastically deformed in an overlapping manner after fitting the conductor paths on the positional
frame.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein wärmeerzeugendes Element einer elektrischen Heizvorrichtung umfassend einen Positionsrahmen (28) aus
einem isolierenden Material, welcher nebeneinander liegende Aufnahmen (32) für jeweils wenigstens ein PTC-Heizelement (30) ausbildet, die
zwischen Leiterbahnen (34, 36) angeordnet sind, an denen die PTC-Heizelemente (30) elektrisch leitend anliegen. Ein die Montage der elektrischen
Heizvorrichtung erleichterndes wärmeerzeugendes Element nach der vorliegenden Erfindung weist einen Positionsrahmen auf, der die Leiterbahnen
umgebende und begrenzende Haltestege umfasst, die Leiterbahnen außenseitig übergreifen.
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